





www.cucinaitaliana.com.bh www.kazbahcatering.com

Closure of Nomination for Board Membership

To: Bahrain Bourse

Reference is made to the announcement made by Bahrain Family Leisure Company B.S.C on 03 September 2025, for the opening of the election for the Board of Directors membership for a term of five (5) months starting from the date of their appointment at the General Assembly Meeting, we would like to announce that today, 16 September 2025 at 2:00PM is the last day to receive the nominations. The election process will be carried out during the Annual General Assembly Meeting dated 14 October 2025.

إغلاق باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة

السادة / بورصة البحرين

بالإشارة الي الإعلان الصادر عن الشركة البحرينية للترفيه العائلي ش.م.ب بتاريخ 3 سبتمبر 2025 بشأن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة للفترة لمذة خمسة (5) أشهر تبدأ من تاريخ تعيينهم في اجتماع الجمعية العامة، نود أن ننوه بان آخر موعد لاستلام طلب الترشح سيكون اليوم 16 سبتمبر 2025 الساعة 2:00 مساءً. حيث ستجرى عملية الاقتراع من قبل المساهمين خلال اجتماع الجمعية العامة العادية المزمع عقده بتاريخ 14 أكتوبر 2025.

Name	Abdul Haseeb Muhammad Daud		الإسم
Title	Financial Controlle	nancial Controller and Board Secretary	
ختم الشركة Company Seal		التوقيع Signature	
	100 TO 10		7A
	***************************************	The same of	M.
The state of the s			









